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• Ens abstenim en la modificació de la RLT (Relació de Llocs de Treball). Aquesta 
modificació portava a aprovació la plaça de 2 arquitectes. Sempre ens abstenim en 
temes de personal perquè creiem que el govern l’ha de poder dirigir segons cregui 
més convenient. 

 
• Ens abstenim en el reconeixement del deute de factures d’altres anys per valor de 

31.207’15€. Més de 28.000€ serviran per pagar les despeses generals que el 
consell comarcal cobra als ajuntaments pels serveis que ens van prestar al 2020 i 
2019. 

 
• Ens abstenim en la baixa d’obligacions de pagament corresponents al Museu del 

Càntir. I també a la baixa d’obligacions per part de l’Ajuntament. En aquesta part 
vàrem demanar se’ns expliqués el perquè es donava de baixa imports com per 
exemple: 

 
 9.013€ per la recollida d’iglús per part de Foment. No es van recollir? 
 19.740€ corresponents al canon pel tractament de la brossa de l’octubre del 

2017. 
 La baixa de 1.235€ d’interessos a la seguretat social per pagament fora de 

termini. 
 
• Votem a favor de l’aprovació de la modificació del projecte de la casa puig i 

Cadafalch. Es modifica el contracte per adaptar-lo a la realitat ja que, durant les 
obres, van aparèixer unes bigues que estaven malmeses. 

 
• Votem a favor de la moció de junts per Catalunya per adherir-nos al Pacte 

d’Alcaldes d’Europa pel clima i l’energia. Ens obliga a fer tot d’accions i desplegar tot 
de mesures entorn a la millora energètica i en la lluita contra el cavi climàtic. 

 
• Votem a favor de la moció conjunta de tots els grups municipals, excepte en FF, 

per tal de defensar el model d’immersió lingüística a les escoles. 
 
• Votem en contra de l’aprovació extrajudicial d’un deute de 91.475’67€ a la 

companyia d’aigües per les obres fetes al 2015 a la piscina municipal. Aquesta 
quantitat no coincideix ni amb la memòria de l’obra, ni amb l’informe de l’arquitecte. 
Tampoc coincideix amb una modificació de crèdit feta fa un parell de mesos per tal 
de fer front a aquest deute. El més rellevant és que la intervenció de l’Ajuntament 
informa que la quantitat no està justificada. Tot i així l’Ajuntament decideix pagar-ho. 

 
• Presentem una moció d’urgència per la descompactació de les aules de l’escola 

bressol Cargol Treu banya i pel restabliment del servei d’acollida. Fa més de 3 
mesos que denunciem la mala gestió de la regidoria. Fins ara dues famílies que, 
degut a la compactació, s’havien quedat en llista d’espera han hagut de portar el 
seu fill/a a un altre centre. Una tercera família ha fet el mateix perquè no es donava 
el servei d’acollida. Hi vàrem votar a favor TxA, PSC i JxCat. En contra el govern 
d’unitat i PP (Fran Fragoso). La moció va ser aprovada, a desgrat del govern, donat 
que dos regidors d’Unitat estaven absents. 

 
Preguntem: 
 Per la renovació dels Estatuts de la Companyia d’aigües, que des del mes de 

setembre s’havien de portar al ple. 


